
Z A P I S N I K  

sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 24. srpnja 2023. godine s početkom u 19:30 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Milorad Košćica otvara treću sjednicu Općinskog vijeća i 

pozdravlja prisutne. Administrativni tajnik Općine Kukljica Ivona Cukar pojedinačnom 

prozivkom utvrđuje nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Korčulanić, Daniel Černak i Zrinka Benić. 

 

Odsutni vijećnici: Antonio Košćica, ispričao se predsjedniku vijeća za odsutnost te Marta 

Maričić.  

Osim gore navedenih vijećnika na sjednici prisustvuju Marin Boško Općinski načelnik, 

pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kukljica Zorana Tomasov Majpruz, direktor 

Trgovačkog društva Sabuša d.o.o. gdin. Mladen Lucin i mještani. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno 5 vijećnika, te da postoji potrebna većina 

za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća prije usvajanja dnevnog reda iznosi prijedlog nadopune 

dnevnog reda od strane Općinskog načelnika te čita prijedlog nadopune s točkama: 

 

14. Prijedlog Odluke o naknadi troškova za rad vijećnicima Općinskog vijeća  

15. Prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kukljica  

16. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 

Jedinstvenom  upravnom odjelu Općine Kukljica 

17.Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Pravilnika o 

radu  Dječjeg vrtića „Manulica“  

18. Pročitani dopis  Zdenke Šimanović od 13. 06. 2023. godine. 

Vijećnica Marta Maričić pristiže na sjednicu vijeća u 19,35 h te se ispričava na kašnjenju. 

Direktor Trgovačkog društva Sabuše d.o.o. Mladen Lucin napominje kako je godišnji 

izvještaj Sabuše d.o.o. za 2021. god. povučen sa sjednice još u 6. mjesecu te da nikad poslije 

nije stavljen na sjednicu vijeća. 

Predsjednik Općinskog vijeća kaže da ne zna pravnu proceduru te pita pročelnicu o tome. 

Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kukljica napominje kako tada nije bila tu u 

radnom odnosu, ali da može provjeriti. 

Načelnik kaže kako je mišljenja da je to stavljeno na sjednicu krajem 2021. godine odnosno  

sva financijska izvješća koja su skinuta s dnevnog reda u 6. mjesecu te godine. 

Direktor komunalnog poduzeća Mladen Lucin moli da se to provjeri. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje dnevni red sa nadopunom: 
1. Pitanja i odgovori.   

2. Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice Općinskog vijeća održane dana 24. svibnja 

2023. godine 

3. Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana “Sabuša” d.o.o. za 2022. godinu 

4. Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana “Sabuša” d.o.o. za prvo 



polugodište 2023. godine 

5. Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Komunalnog društva “Sabuša 

II” d.o.o. za 2022. godinu 

6. Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Komunalnog društva 

“Sabuša II” d.o.o. za 2023. godine 

7. Godišnje izvršenje plana Dječjeg vrtića “Manulica” za 2022. godinu 

8. Polugodišnje izvršenje plana Dječjeg vrtića “Manulica” za 2023. godinu 

9. Godišnje izvršenje plana proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu  

10. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Kukljica za 2022. 

godinu 

11. Izvršenje programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu  

12. Izvršenje programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

13. Polugodišnje izvršenje plana proračuna Općine Kukljica za 2023. godinu 

      14. Prijedlog Odluke o naknadi troškova za rad vijećnicima Općinskog vijeća  

       15. Prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kukljica  

       16. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u                   

              Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica 

       17.Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune 

Pravilnika o     

             radu  Dječjeg vrtića „Manulica“  

       18. Pročitani dopis Zdenke Šimanović od 13. 06. 2023. godine. 

 

Predloženi dnevni red s nadopunom  usvojen sa 5 glasova za, nitko protiv, 1 suzdržan. 

 

 

Ad. 1. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda Pitanja i odgovori te pita 

vijećnike ima li zainteresiranih za raspravu. 

Vijećnica Marta Maričić postavlja pitanje zašto ona kao ni svi ostali vijećnici nije dobila  

pisani odgovor sa materijalima, pita tko je odgovoran da se poštuje Poslovnik Općinskog 

vijeća. 

Predsjednik Općinskog vijeća naglašava spomenutoj vijećnici da pitanja može postavljati 

samo načelniku ili pročelnici. Vijećnicu Martu Maričić zanima tko je odgovoran za to. 

Vijećnica Marta Maričić postavlja pitanje Općinskom načelniku da li može podijeliti svoju  

viziju s nama kako on vidi Kukljicu za 5 godina, koji je njegov cilj, gdje idemo, u kratkim 

crtama. Nadalje, navodi kako je malo vremena, da ona  ima puno pitanja a može postaviti 

samo dva. Zato moli načelnika da u kratkim crtama odgovori kako on vidi Kukljicu za 5 god. 

Općinski načelnik odgovora spomenutoj vijećnici da je na prvo pitanje dobila odgovor prošli 

puta, a na ovo drugo pitanje ističe da mu je teško strategiju pojasniti u tri rečenice. 

Predsjednik Općinskog vijeća napominje da se poštuje Poslovnik te da nema rasprave i 

ubacivanja u riječ. 

Općinski načelnik odgovara da Kukljicu vidi još uređenijom, još ugodnijom za život nego 

danas u svakom segmentu života od infrastrukturnog, društvenog standarda, svega. 

Predsjednik Općinskog vijeća Milorad Košćica zatvara prvu točku dnevnog reda pošto više nije 

bilo pitanja. 

 

 



Ad. 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 2. 

sjednice Općinskog vijeća održane dana 24. svibnja 2023. godine te pita prisutne vijećnike ima 

li tko primjedbi na zapisnik. 

Predsjednik općinskog vijeća daje na verifikaciju zapisnik sa 2. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Kukljica. 

Zapisnik je verificiran sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

Predsjednik Općinskog vijeća moli zapisničara da ubuduće u zapisniku ne spominje imena tko 

je kako glasao. Navodi kako u Poslovniku to nije upisano da se mora te da u praksi to nitko 

nema. 

 

Ad. 3. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda Godišnji izvještaj o izvršenju 
financijskog plana “Sabuša” d.o.o. za 2022. godinu. 
Općinski načelnik moli direktora komunalnog poduzeća gdina. Mladena Lucina za kratko 
pojašnjenje.  
Direktor komunalnog ističe kako fali financijsko izvješće odnosno godišnje izvršenje  za 
2021. god. te kaže kako je razlika bila 2.263.000,00 kn, jer je  plan proračuna bio prenapuhan, 
što je u 2022. god. prema svom iskustvu i planu nastojao svesti na realnu razinu tako da je 
godina završila sa gubitkom oko 126.104,70 kn.. Naglašava kako je bilo dosta velikog 
investicijskog održavanja što se proteklih godina nije radilo, čišćenje obalnog kolektora, 
čišćenja taložnice, snimanje kamerama. 
Direktor komunalnog ističe da je godina dobro odrađena pogotovo u planskom dijelu. 
Nadalje navodi kako je godišnje izvršenje za 2021. god. bitno za 2022. god. jer je u proračunu 
za 2021. god. stavljena prva faza izgradnje kanalizacijske mreže Gnjoišća, uređaja i 
podmorskog cjevovoda. Kaže kako je županijski ured za izdavanje dozvola  poništio sve, 
dvije lokacijske dozvole te potvrdu glavnog projekta i jednostavno do kraja godine Kukljica je 
ispala iz programa Hrvatskih voda.   
Direktor komunalnog navodi  da je taj plan Kukljice u odnosu na institucije sustava Hrvatskih 
voda i ministarstva  nepovratno izgubljen.  
Pojašnjava da  je postojala  šansa  na koji način se Kukljica može vratiti što je vezano za 
zakon o spajanju vodnouslužnih područja koje je stupilo na snagu 15. srpnja ove godine.    
Tijekom 2023. godine radio je na tu temu, nastojao je da se nastavi suradnja s Hrvatskim 
vodama, te se dobila obnovljena lokacijska dozvola. Nakon kratkog pojašnjenja direktora 
komunalnog, Općinski načelnik ističe kako se na prošloj sjednici vijeća donijela Odluka o 
pokriću gubitka u iznosu koji je u tom izvješću naveden. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. 
Vijećnica Marta Maričić ističe da je u tom izvještaju za 2022. god. planirano  1.250.000,00 
Kn  a potrošeno 158.626,00 Eur, odnosno  856.192,00 kn a u proračunu  kapitalna pomoć je 
isplaćena oko 1.496.000,00 Kn  razlika je oko  640.000,00 Kn  koja se ne vidi u izvještaju te 
pita gdje se može vidjeti taj iznos. Općinski načelnik daje kratko pojašnjenje spomenutoj 
vijećnici te kaže kako u planu za Sabuša d.o.o. stoji 1.125.000,00 Kn, a izvršeno je oko 
856.000,00 Kn, te  pojašnjava kako Odluka o pokriću gubitka na ulazi u to izvješće, već da je 
to navedeno u poslovanju komunalnog poduzeća, te da tu ulazi iznos Odluke o  kapitalnoj 
pomoći za infrastrukturu oko 706.000,00, Kn iznos za investicije. 
Općinski načelnik napominje kako su bile 2 Odluke o pokriću gubitka, jedna na iznos oko 
330. 000,00  Kn a druga oko 460.000,0 Kn, te o gradnji u iznosu od 706.000,00 Kn koja ulazi 
u ovih 800.000,00 Kn a da razliku čini amortizacija. 
Vijećnica Marta Maričić pita zar to ne bi trebalo biti naznačeno u papirima. Općinski načelnik 
odgovara da je djelatnica komunalnog pojasnila kako to ne ide u ovo izvješće, te upućuje 
spomenutu vijećnicu da tamo to i provjeri. Vijećnicu Martu Maričić i dalje zanima u kojem 



dokumentu to može vidjeti. 
Nakon kratke rasprave, predsjednik Općinskog vijeća upozorava oboje na ponašanje. 
Načelnik još jednom  pojašnjava kako se u općinskom izvješću  sve vidi, sve tri odluke, dok je 
u ovom izvješću evidentirana samo jedna od tih odluka. 
Predsjednik vijeća ponovno  upozorava na ponašanje, napominje da ako izvješće mora ovako 
izgledati, , kome nije jasno, neka traži pojašnjenje kod osobe koja ga je sastavila. 
Direktor komunalnog Mladen Lucin ističe da  komunalno vodi knjigovodstveni dio, a ovaj dio 
se ne prikazuje jer nema stavke u knjigovodstvu.  
Predsjednik Općinskog vijeća daje treću točku dnevnog reda na usvajanje. 
Zaključak usvojen sa 5 glasova za, 1 protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad.4. 

Predsjednik otvara 4. točku Dnevnog reda Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog 
plana “Sabuša” d.o.o. za  prvo polugodište 2023. godine. 

Direktor komunalnog Mladen Lucin kaže da je napravio mali iskorak u odnosu na 2022. god., 

u startu plan manji od rashoda, prihod od 347.544,64 Eur, rashod od 368.770,00 Eur,  te da su 

unaprijed ukalkulirali mali gubitak. 

Plan prihoda je iznosio 31.642,39 Eur, a ostvareno odnosno potrošeno je 80.963,69 Eur. 

Direktor Sabuše d.o.o. ističe kako su uspijevali podmirivati najnužnije obveze, tekuće 

poslovanje, te su nakon konstituirajuće sjednice uspjeli napraviti neke investicije. 

Predsjednik Općinskog vijeća Milorad Košćica zatvara raspravu  te  daje 4. točku dnevnog 

reda  na usvajanje. 

Zaključak usvojen sa 5 glasova za, nitko protiv,1 glas suzdržan. 

 

Ad. 5. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 5. točku dnevnog reda Godišnji izvještaj o izvršenju 
financijskog plana Komunalnog društva “Sabuša II” d.o.o. za 2022. godinu. 
Predsjednik općinskog vijeća otvara raspravu te daje riječ Općinskom načelniku. 
Općinski načelnik ukratko navodi ostvareni prihod od 789.000.00 Kn, a 757.000,00 Kn  
ostvareni rashod, razlika, odnosno višak prihoda poslovanja od 22.000,00 Kn te pita ima li tko 
pitanja. 
Vijećnica Marta Maričić pita za stavku usluge održavanja javnih površina, plan je 585.000,00 
Kn , ostavareno 435 000,00 Kn  a u proračunu je 0. Načelnik pojašnjava kako se taj prihod od 
435.000,00 Kn odnosi na usluge održavanja javnih površina a koje komunalno obavlja kroz 
cijelu godinu. 
Marta Maričić navodi prihod od električne energije, općina je platila 136.000,00 Kn a Sabuša 
II d.o.o.  235.526,00 Kn, razlika je oko 100.000;00 Kn. Pita tko je tu razliku namirio. 

Načelnik pojašnjava vijećnici da se to odnosi na prihod od subvencije HEP-a. 

Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu te daje Zaključak na usvajanje. 

Zaključak usvojen sa 5 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

Ad. 6. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Komunalnog društva “Sabuša II” d.o.o. 
za 2023. godinu. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara 6. točku dnevnog reda te daje riječ načelniku. 
Općinski načelnik ukratko pojašnjava kako prihod za prvih pola godine iznosi 38.000,00 Eur 
a rashod 58.000,00 Eur, razlika je 20.000,00 Eur. 
Načelnik pita ima li netko pitanja u vezi izvješća. 
Predsjednik Općinskog vijeća pita ima li pitanja, pošto nije bilo pitanja daje 6. točku na 
usvajanje. 



Polugodišnji izvještaj usvojen sa 5 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

Ad.7. 

Godišnje izvršenje plana Dječjeg vrtića “Manulica” za 2022. godinu. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara 7. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom 
načelniku. 
Općinski načelnik iznosi da ostvareni prihodi za 2022. god. iznose 46.500,00 Eur a rashodi 
46.225,00 Eur,  razlika je 280,00 Eur. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu te pita ima li tko pitanja. 
Pošto nije bilo zainteresiranih za raspravu predsjednik Općinskog vijeća daje točku na 
usvajanje. 
Usvojeno sa 5 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

Ad.8. 

Predsjednik vijeća otvara 8. točku dnevnog reda Polugodišnje izvršenje plana Dječjeg vrtića 
“Manulica” za 2023. godinu. 
Općinski načelnik pojašnjava kako prihod iznosi 31.600,00 Eur a rashod 31.800,00 Eur za 
prvih pola godine. 
Nije bilo pitanja te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na usvajanje.  

Usvojeno sa 5 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

Ad.9. 

Godišnje izvršenje plana proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 9. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik pojašnjava kako je plan za 2022. godinu iznosio 647.000,00 Eur, a 

ostvareno je 678.000,00 Eur., 5 % je viši prihod od planiranog. 

Izvršeni rashodi iznose  641.000,00 Eur, a planirani  711.000,00 Eur, izvršeni 80 % od plana. 

Općinski načelnik navodi da je najznačajniji rashod što se isplatilo Sabuši d.o.o., 198.626,00 

Eur, tri odluke o pokriću gubitka, kapitalna ulaganja, cijevi itd.. glavnina vlastitih sredstava je 

utrošena u to. 

Načelnik navodi kad se gleda prošla godina ta razlika iznosi 36.000,00 Eur, višak prihoda u 

odnosu na rashod, a kad se uzmu prethodne godine, 167.840,00 Eur. 

Vijećnica Marta Maričić pita da što ne piše prema zakonu o proračunu da se  ne smije 

odskakati više od 5% gore, dolje. 

Načelnik kaže, prema Ministarstvu financija da to iznosi 10 %. 

Vijećnica Marta Maričić navodi stavku rashode za poslovanje 23%, ostali rashodi 73%. 

Načelnik navodi kako su prihodi veći od plana 5 %, rashodi su manji 10% nego što su bili 

planirani, sve stavke koje ona spominje  i bez rebalansa su u “škvari”.  

Načelnik navodi kako j svoju dužnost obavio, i  uputio rebalans na kraju godine, sjednica nije 

održana, rebalans nije usvojen, nijedna velika stavka nije rađena bez rebalansa, ili da je trošak 

napravljen prije nego je rebalans upućen. 

Vijećnica  Marta Maričić pita što se rebalans ne radi kada se planira a ne kada se izvrši. 

Vijećnica spominje sjednicu kad se raspravljalo o proračunu na 5. razini te zašto se ne slažu 

iznosi u programu i proračunu. Napominje kako je načelnik rekao da on može mijenjati i 

raditi nove programe da odgovaraju tom iznosu u proračunu. 

Spomenuta vijećnica pita što  ne bi trebalo planirati strateški, odvojiti sredstva, napisati 

program, osigurati to u proračunu te ako se dogodi iznenadna situacija, napravi se rebalans. 

Vijećnica Marta Maričić se obraća načelniku kako je rekao da je općina u višku 167.840,00 

Eur, smatra da mi nismo firma da skupljamo novac, općina namjenski treba trošiti, ako ljudi 

plaćaju žele da se to nekako vidi, čemu, da li imamo neki projekt, koji je razlog da se novac 

skuplja. 



Predsjednik OV pita je li to znači da na kraju god stanje treba biti na 0, te kaže da je mišljenja 

da toga nema ni u najuređenijoj državi na svijetu. 

Spomenuta vijećnica odgovara potvrdno. 

Vijećnik Danijel Černak ističe da je dobro da općina ima višak sredstava u slučaju nekih 

nepredviđenih situacija, bolje nego kredit. 

Načelnik napominje da ovaj iznos viška od 36.000,00 Eur nije nikakvo sakupljanje novca ako 

je u 2022. godini 90 % novca uprihodovanog  potrošeno. 

Nakon žustre rasprave, predsjednik Općinskog vijeća upozorava na pravila ponašanja te 

poštivanje Poslovnika. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje izvješće na usvajanje. 

Usvojeno sa 5 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad. 10. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 10. točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o raspodjeli 
rezultata poslovanja Općine Kukljica za 2022. godinu. 
Općinski načelnik ističe kako je članak 3. po njemu krivo napisan jer višak od 167.840,00 
Eur, piše da će se raspored  planirati  izmjenama i dopunama proračuna Općine Kukljica za 
2023. godinu., a treba pisati raspored sredstava iz članka 2. planiran je Proračunom Općine 
Kukljica za 2023. god. Zato jer kad smo donosili proračun krajem 5. mj. već smo imali taj 
višak krajem veljače, koji smo ugradili u prijedlog proračuna, a da je proračun donesen u 12. 
mj. mi tu brojku ne bi znali.  
Raspored sredstava iz članka ove Odluke planiran je Proračunom Općine Kukljica za 2023. 
god. 
Načelnik kaže da je ovaj put malo specifična situacija, a  gdje će se  utrošiti je ovaj put 
stavljeno u ovaj višak u što više stavki javne površine, ceste, rasvjeta, izrada projektne 
dokumentacije, prostorno planske dokumentacije, investicijsko održavanje, vrtić, Sabuša 
d.o.o., znači u širok broj područja. 
Općinski načelnik pojašnjava  da samo treba promijeniti članak 3 “ raspored sredstava iz 
članka 2 planiran  je proračunom Općine Kukljica za 2023. god.”, a ne planirati će se 
izmjenama i dopunama. 
Predsjednik vijeća zatvara 10. točku dnevnog reda te daje prijedlog Odluke na usvajanje. 
Usvojeno sa 5 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

Ad.11. 

Izvršenje programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 
Predsjednik Općinskog vijeća otvara 11. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom 
načelniku. 
Općinski načelnik navodi izvršenje u iznosu od 6.557,00 Kn, - postavljanje rasvjetnog stupa 
kod Ljubice Martinović koja je uputila zamolbu za navedeno. Plan je iznosio 1.125.000,00 Kn 
za 2022. god. 
Vijećnica Marta Maričić navodi da su to mizerni radovi i cifre.  
Vijećnica pita što ne piše u zakonu o proračunu članak 60 da se može mijenjati 5 %  i to na 
razini ekonomske skupine unutar izvora financiranja te navodi  da se ne može tek tako iz 
komunalne infrastrukture. 
Općinski načelnik navodi  kako on nije ništa prebacio, kaže gdje su sredstva utrošena, te 
naglašava vijećnici da ga krivo ne citira. 
Načelnik podsjeća na odluke općinskog vijeća što se platilo Sabuši, isto tako kaže da je plan 
bio da se nešto drugo gradi a da nije izvršen. Rebalansom je to predloženo ali rebalans nije 
usvojen, ali sve te stavke su u” livelu”. 
Predsjednik Općinskog vijeća pita ima li još pitanja,  zatvara raspravu te daje točku na 
usvajanje. 



Usvojeno sa 5 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

          Ad.12. 

Izvršenje programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 12. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik navodi da je plan bio 880.000,00 Kn a izvršenje je 752.000,00 Kn. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje točku na usvajanje. 

Usvojeno sa 5 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad.13. 

Polugodišnje izvršenje plana proračuna Općine Kukljica za 2023. godinu. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 13. točku dnevnog reda te daje riječ načelniku. 

Vijećnica Zrinka Benić napušta sjednicu u 20,36 sati. 

Općinski načelnik navodi da su planirani prihodi za prvih pola godine 830.000,00 Eur, ostvareni 

365.000,00 Eur, odnosno izvršeno je 44 % od planiranog, rashod 219.000,00 Eur u prvih pola 

godine, odnosno 22% od plana. 

Općinski načelnik navodi da je prihod dolazio nekim normalnim tijekom  prvih pola godine. 

Odluka o nužnom financiranju je bila na snazi do kraja 5. mjeseca, do donošenja proračuna tako 

se u toj polovici godine nisu nikakvi značajniji rashodi dogodili te zato u onom obrazloženju  

nije posebno napominjao. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje  točku na usvajanje. 

Usvojeno sa 4 glasa za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

   

Ad. 14. 

Prijedlog Odluke o naknadi troškova za rad vijećnicima Općinskog vijeća  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 14. točku dnevnog reda i daje riječ Općinskom 

načelniku. 

Općinski načelnik pojašnjava kako je došlo do promjene valute odnosno Eur, te što se tiče 

naknade  za rad vijećnicima da zakon govori kako predsjednik vijeća može imati na godišnjoj 

razini maksimum naknadu 6.000,00 Kn, potpredsjednik 5.000,00 Kn, a općinski vijećnici 

4.000,00 Kn na razini godine. Navodi da  vijećnici svojom odlukom donose  te iznose. 

Prijedlog je da predsjednik općinskog vijeća ima 66,30 Eur, potpredsjednik vijeća 57,41 Eur 

te vijećnici 44,20 Eur na mjesečnoj razini. 

Općinski načelnik navodi da se samo mijenjala cifra za vijećnike. Predsjednik Općinskog 

vijeća navodi kako će sad isplata biti mjesečno a ne po sjednici kao do sada. 

Općinski načelnik navodi kako je ovo naknada za njihov rad kroz godinu  na koju oni imaju 

pravo te  maksimalan iznos koji može naknada iznositi te ako se netko želi odreći te naknade 

može se poslije odreći, donirati ili što već. 

Vijećnica Marta Maričić pita zašto se ovo nije poslalo s materijalom za sjednicu, da  to nije u 

redu, jer bi ipak o ovome trebalo razmisliti, a i prošli put je bilo isto. 

Općinski načelnik odgovara spomenutoj vijećnici da je u pravu, da je on kriv jer je kasno to 

predložio te da će u buduće nastojati da što manje prijedloga i  odluka idu kao nadopuna na 

samoj sjednici, odnosno da će nastojati da toga više ne bude, bar s njegove strane. 

Nakon kratke rasprave, predsjednik općinskog vijeća zatvara raspravu te daje prijedlog 

Odluke na usvajanje. 

Odluka usvojena sa 4 glasa za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

 

 



Ad. 15. 

Prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kukljica  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 15. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik navodi kako bi obrazložio sve tri slijedeće točke kroz ovu jer su povezane 

jedna s drugom, pa bi se o svakoj pojedinačno glasalo. 

Načelnik pojašnjava prijedlog Odluke koji se odnosi na dužnosnike te navodi kako ide po 

osnovici koju je država propisala  516,29 Eur, fiksna je, a  za zaposlenike i vrtić je druga te im 

je on određuje. 

Općinski načelnik kaže da se tu radi o povećanju koeficijenta, te da njegova neto plaća trenutno 

iznosi 1.127,94 Eur, 8.498,00 Kn. U ovom prijedlogu bodova zaposlenika, počevši od 

pročelnika bod je iznosio 1,68 sada je prijedlog 1,95. 

Općinski načelnik navodi kako se vrijednost boda povećala te kaže da omjeri i razlike ostaju 

isti. Ističe da bez ljutnje zaposlenika, kako je mišljenja da bi trebalo pročitati svima neto iznose 

plaće iako je dovoljan podatak u bruto plaći kao zaštićeni podatak. Navodi ako se glasa o 

bodovima da se treba znati neto iznos svakom, pa kaže kako je prijedlog za radno mjesto  

pročelnice 1132,41 Eur (8.532.14 Kn). Praktički pročelnička plaća iznosi sad više nego njegova 

trenutna plaća što zakonski ne može biti. Viši referent za proračun i financije  novi bod glasi 

1,61 što bi  iznosilo 1.098,13 Eur (8.273.00 Kn). 

Uspoređujući plaće u nekim drugim općinama, u većini općina su plaće zaposlenicima i veće. 

Referenti (komunalni i administrativni) bod je iznosio 1,11 a prijedlog je 1,41 što iznosi 902,52  

Eur, 6.800,00 Kn, komunalni redar ima isti bod samo 4 godine staža pa bi to iznosilo manje 

6.292,00 Kn. 

Općinski načelnik navodi kako njegova plaća sad iznosi 1.127,94 Eur a po novom bi iznosila  

1.432,67 Eur.  

Navodi kako su zaposlenici Dječjeg vrtića “Manulica” isto mijenjali osnovicu i bod. 

Spremačica 4.400,00 Kn po novom bodu bi iznosilo 700,00 Eur, 5.280,00 Kn, te ravnateljica i 

odgajateljica po novom  bodu oko 7.200,00 Kn. 

Načelnik navodi kako se i zaposlenicima u komunalnom također digla plaća u sličnom omjeru. 

Ukupna masa plaća koja se troši sa ovim novim bodovima će biti do 15 % ovih ukupnih prihoda 

izvršenih u 2021. god. i 2022. god. Postoje određeni gabariti prema kojima se može predlagati 

plaća  i to prema izvršenju, odnosno ostvarenim prihodima u 2021. god. i 2022. god. 

Ova godina bi trebala biti s novim bodovima oko 15%  trošak plaće u odnosu na ukupne prihode 

prema proračunu. 

Općinski načelnik ističe kako su  njegovu novu plaću  načelnici imali još 2006. god. i 2007. 

god, te napominje da bi i sad po ovom novom prijedlogu njegova plaća iznosila manje nego je 

njegova prethodnica imala prije 11 god. 

Navodi da je prijedlog  ovakav da se ostane u zakonskim gabaritima što se tiče troškova na 

plaće, omjer prema pročelnicima je uzet iz drugih općina, smatra da za današnje vrijeme plaće 

nisu pretjerane. Općinski načelnik kaže kako je njegova plaća  neka druga priča, na razini je 

2006. god. te da je  njegovo radno mjesto specifično. Nadalje, naglašava da je njegova 

prethodnica  imala puno veću plaću, te ako će zaposlenici imati po novom prijedlogu, ne mogu 

imati ako njegova plaća ostane ista. 

Nakon obrazloženja Općinskog načelnika, predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu po 

prvoj točki vezano za plaće i druga prava dužnosnika. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Usvojeno sa 4 glasa za, jedan glas protiv, nitko suzdržan. 

 

 

 

 



Ad. 16. 

Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Kukljica. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu po 16. točki dnevnog reda Prijedlog Odluke o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu 

Općine Kukljica. 

Vijećnica Marta Maričić pita tko su računovodstveni referent i stručni suradnik. 

Načelnik odgovara da momentalno nemamo te osobe kao zaposlenike ali  postoje u 

sistematizaciji. Napominje kako je mjesto računovodstvenog referenta bilo popunjeno do 

kraja 5. mjeseca. 

Vijećnica Marta Maričić pita koji su poslovi stručnog suradnika. 

Općinski načelnik pojašnjava kako bi se ta osoba bavila stručnim poslovima, više vezanim za 

projekte. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje 16. točku na usvajanje. 

Usvojeno jednoglasno, 5 glasova za. 

 

Ad.17. 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjene i dopune Pravilnika o radu       

Dječjeg vrtića „Manulica“ . 

Općinski načelnik navodi kako u sistematizaciji Dječjeg vrtića Manulica isto stoji radno 

mjesto - stručni suradnik te zdravstveni djelatnik,  kao i  logopedica po ugovoru o djelu. 

Načelnik kaže da su prijedlozi u skadu sa njihovim poslovima. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje 17. točku na usvajanje. 

Prijedlog Odluke usvojen jednoglasno ( 5 glasova za). 

 

Ad.18. 

Pročitani dopis Zdenke Šimanović od 13. 06. 2023. godine.Predsjednik Općinskog vijeća čita 

zamolbu te kaže da misli da ovo nije stvar vijeća već direktno načelnika, te da je ova  žena 

već do sada pisala vijeću.Nakon što je predsjednik Općinskog vijeća pročitao dopis, daje riječ 

načelniku.Načelnik pojašnjava kako se ta kuća nalazi u Kostanju, druga polovica kuće (od 

Magdića) , tu je problem jer je ispred zemlja Svetka Bilana gdje je postojeći put, oni su se 

usuglasili. 

Načelnik navodi da je razgovarao  s njom te sa Radojkom Magdić i da su se složili da se po 

tom starom putu uredi tih 30 m puta prema prilazu. Navodi da se od glavne ceste može  

uklopiti taj put. 

Nije bilo više zainteresiranih za raspravu, predsjednik vijeća konstatira da je dnevni red 3. 

sjednice iscrpljen te zaključuje sjednicu. 

 

 Završeno u  21,06 sati. 

 

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

 

 

ZAPISNIČAR      

 Ivona Cukar      

PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

        Milorad Košćica, v.r.   


